
Každý máme nějakou činnost, která nás baví, která nás naplňuje energií a která 
nás dělá šťastnými. Někdo tu svou největší zálibu hledá déle, někdo ji najde již 
v dětství. To je i můj případ.  

Všechno to začalo, když jsem byl ještě malý kluk a začal jsem zpívat. Chodil jsem 
tenkrát teprve do školky, kdy jsem poprvé zažil, dejme tomu, úspěchy. Na 
besídkách, kde na mne koukali všichni rodiče, a já z toho měl skutečnou a 
opravdovou radost, jsem poznal, že hudba je to, co mě naplňuje. Tenkrát jsem 
ale ještě netušil, co to znamená věnovat se hudbě profesionálně. 

V sedmé třídě jsem nastoupil do školního sboru k paní učitelce Marušce 
Kyselové. S tímto sborem jsme měli poměrně dost úspěchů na veřejných 
akcích. Toto období pro mne bylo komplikované především proto, že se mi 
začal měnit hlas a těžko se mi zpívalo ve vyšších polohách. Navíc se mi začal 
měnit i můj styl hudby. Narazil jsem na žánr, který jsem si zamiloval a dodnes je 
můj nejoblíbenější, indie-folk se směsí rocku. Toto období bylo takovým 
mezistupněm k odbornější práci s hudbou. 

Později jsem totiž nastoupil k Ivetě Kateřině I. Poslední na sólové hodiny zpěvu. 
Zde jsem začal více pracovat na technice zpěvu a vyzkoušel si všechny žánry. 
Mezi nejzajímavějšími pak byla opera a pop. Kvůli epidemii se v letech 2020-
2021neuskutečnilo moc akcí, ale letos už jsme mohli nastoupit naplno. Naše 
zatím poslední větší akcí bylo Kraslické hudební jaro, které probíhalo ve velkém 
sále ZUŠ Kraslice dne 10. 4. 2022. Na této akci jsem měl dokonce tu čest 
zazpívat si sólo se skvělým klavíristou Henry Volfem. 

Kromě odborně vedeného přístupu k hudbě mám i svůj vlastní. Doma, kde 
mám na vše čas, občas složím nějakou tu vlastní píseň a pracuji na coverech 
mých nejoblíbenějších interpretů s tím, že si dělám vlastní perkuse. Já a kytara 
je pak kapitola sama o sobě. Hra na kytaru mě naučila nejen číst dobře z not, 
ale také lépe intonovat, a zároveň mi také pomohla při usazovaní hlasu, který 
do teď lehce levituje pod nebo nad tónem. 

Hudba je pro mne prostě hodně. Je mým koníčkem, zábavou či odpočinkem, ale 
také činností, při které jsem si naučil postupem času dávat nějaké cíle. 
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